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EN
Hierbij de lijnen op huisartsen en avondklok.

+++

Huisartsen
- Het kabinet heeft veel waardering voor het belangrijke werk dat de huisartsen, net als alle mensen in de frontlinie van de

zorg, doen in de strijd tegen het virus.

- Met de huisartsen is afgesproken dat als ze zelf beginnen met prikken zij ook zelf geprikt kunnen worden.
- Dat is voor een deel van hen al op 25 januari. Die afspraak is met de LHV gemaakt en wordt cok nagekomen.
- Aan LHV is ook aangegeven en vastgelegd in de brief van 4 januari, dat alle huisartsen die in de acute huisartsenzorg

werken met voorrang aan de beurt zijn zodra AstraZeneca beschikbaar is. Deze groep heeft hiermee prioriteit gekregen.
- De LHV vraagt nu de (BioNTech/Pfizer) vaccins die bestemd zijn voor ouderen te gebruiken voor huisartsen, terwijl zij

twee weken later zelf aan de beurt zijn.
- Een vergelijking met de medewerkers in de directe COVID-zorg in de ziekenhuizen gaat hierbij niet op. Voor deze groep

is een uitzondering gemaakt om een zorginfarct in de ziekenhuizen te voorkomen.
- Het ging daarbij om de vaccinatie van de cruciale medewerkers waarvan uitval meteen zou leiden tot sluiting van bedden

of minder verspreidingsmogelijkheden van patiénten (ambulances).
- We moeten echt voorrang geven aan de mensen die het meest kwetsbaar zijn.

Avondklok
- Op dit moment ligt er een aanvraag bij het OMT over de avondklok.

- Het lijkt me niet verstandig nu te speculeren over het hoe en wat.

- Ik verzeker u dat als het kabinet besluit tot een avondklok alle informatie helder en tijdig gecommuniceerd wordt zodat

mensen weten waar ze aan toe zijn.

Maar de samenleving kan toch niet stil komen te staan?
- Als we een avondklok invoeren zal dat een forse impact hebben op onze samenleving.
- Er zullen uitzonderingen komen zodat mensen hun beroep kunnen blijven uitoefenen of in acute noodgevallen zich

kunnen verplaatsen.
- Dat zal duidelijk worden uitgewerkt en gecommuniceerd worden.

Waarom besluit het kabinet gewoon tot een avondklok, dat kan toch gewoon op basis van de Wbbbg?
- In een eerder debat is de toezegging gedaan aan de Tweede Kamer dat het kabinet het eventueel instellen van een

avondklok met de Kamer besproken zal worden.
- Dit is een ingrijpende en zware maatregel die we zorgvuldig moeten wegen.

Handhaven, de politievakbonden geven aan geen voorstander te zijn?
- Bij elke maatregel die het kabinet neemt wordt ook rekening gehouden met handhaving.
- Maar de maatregelen zijn er niet omdat we boetes willen uitschrijven.
- We nemen maatregelen omdat we het virus onder controle willen krijgen.

Wat vraagt het kabinet aan het OMT?

- Het kabinet vraagt het OMT naar het te verwachten effect van een avondklok, eventuele neveneffecten maar ook naar

gelijkwaardige alternatieven.


